
Protokół  Nr  2/2012 
z  posiedzenia  Komisji  Budżetowej 

odbytego  w  dniu  13  marca  2012  roku 
 
                                   Posiedzenie  odbyło  się  w  lokalu  Urzędu  Gminy  Sienno  od  godziny  12.00  
do  godziny  14.00 . 
 
W  posiedzeniu  uczestniczyli : 
1.Komisja  Budżetowa  w  pełnym  składzie . 
2.Zastępca  Wójta  Gminy – Alicja  Zimak 
3.Dyrektor  ZS  w  Jaworze  Soleckim – Paweł  Niedziela 
4.Kierownik  ZUK – Bohdan  Przydatek 
 
Tematyka  posiedzenia :  
1.Sprawy  różne . 
2.Zaopiniowanie  projektów uchwał  w  sprawie: 
   1/zmian  w  Uchwale  Budżetowej  na  2012  rok ; 
   2/zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy  Sienno  na  lata  2012 – 2020 ; 
   3/udzielenia  pomocy  finansowej Powiatowi  Lipskiemu  na przebudowę  drogi  powiatowej ; 
   4/funduszu  sołeckiego  na  2013  rok . 
3.Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
   Alkoholowych  w  2011  roku – wydanie  opinii . 
 
 
Przebieg  posiedzenia : 
Ad.1.Przewodniczący  Komisji  Paweł  Pastuszka  otworzył  posiedzenie .  Powitał  członków  
Komisji  i  obecnych  na  posiedzeniu :  Zastępcę  Wójta  Gminy   Panią  Alicję  Zimak ,  radnego  
Rady  Powiatu  i  zarazem  dyrektora  ZS  w Jaworze  Soleckim   Pana  Pawła  Niedzielę  oraz  
Kierownika  ZUK  Pana  Bohdana  Przydatka .  Przewodniczący  Komisji  poinformował ,  iż  
przedmiotem posiedzenia  jest zaopiniowanie projektów  uchwał  oraz  sprawozdania  z  realizacji  
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  w  2011  roku .  
Przedtem  prosił  o  możliwość  uczestniczenia  i  zabrania  głosu  dyrektor ZS  Jaworze  Soleckim  
oraz  Kierownik  ZUK  w Siennie . 
Dyrektor  ZS  w  Jaworze  Soleckim  Paweł  Niedziela   przypomniał  o  wniosku  w  sprawie  
docieplenia  budynku  ZS  Jaworze  Soleckim .  Argumentował ,  iż  należy  potraktować  sprawę  
priorytetowo ,  ponieważ  w  czasie  mrozów  temperatura  w  pomieszczeniach  lekcyjnych ,  
zwłaszcza  w  sali  gimnastycznej   spadała  do  kilku  stopni .  Poinformował ,  że  złożył  wniosek  
do  powiatu  o  remont  odcinka  drogi  Jawor  Solecki – Wyględów .  Remont  tej  drogi ,  
zwłaszcza  odcinka  od  drogi  wojewódzkiej  do  szkoły  jest  konieczny  ze  względów  
bezpieczeństwa .  Jest  to  droga  w  wąwozie ,  przed  zakrętem .  Nie  ma  tam  chodnika ,  aby  
dzieci  mogły  dojść  od  przystanku  do  szkoły .   
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Paweł  Pastuszka  zapytał ,  czy  powiat  planuje  zadania  
na drodze  powiatowej  w  Krzyżanówce  i  Kochanówce . 
Radny  Rady  Powiatu  Lipskiego  Paweł  Niedziela  poinformował ,  iż  dyskutuje  się  nad  tą  
drogą w  powiecie .  Władze  powiatu  zdają  sobie  sprawę ,  że  jest  to  droga wąska ,  
niebezpieczna ,  brak  jest  poboczy .  Również  policja  składając  raport  o  stanie  
bezpieczeństwa  w  powiecie  zwracała  uwagę ,  że  jest  to  droga  niebezpieczna ,  na  której  
często  dochodzi  do  zdarzeń  .  O  ile  zadanie  będzie  realizowane  przez  powiat   gmina  musi  
mieć  zarezerwowane  środki  własne  na  dofinansowanie .  
Komisja  przyjęła  wniosek  do  wiadomości . 
 
 



 
 
Kierownik  ZUK  Bohdan  Przydatek  zwrócił  uwagę  Komisji  na  różnorodność  zadań ,  jakie  ZUK  
musi  wykonywać . Zakład  Usług  Komunalnych  nie  ma  na  tylu  pracowników ,  nie  ma  
fachowców  aby  realizować  wszystkie  zgłaszane  potrzeby .  Dojdzie  wykaszanie  poboczy   
i  będzie  zmuszony  oddelegować  z  dróg  jeden  ciągnik .  Poinformował  też ,  że  w  roku  
bieżącym  już  wydatkował  na remonty  dróg  40.000 zł . 
 
Ad.2.1/ Komisja  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Uchwale  
Budżetowej  na  rok 2012 . Wyjaśnień  udzieliła  Zastępca  Wójta  Gminy  Alicja  Zimak . 
Komisja  stwierdziła ,  że  zmiany  proponowane  do  wprowadzenia  w  uchwale  budżetowej  
polegają  na  zwiększeniu  planu  wydatków  o  kwotę  136.600 zł ,   w  tym  wydatków  
majątkowych  o  kwotę  65.000 zł .   Wydatki  sfinansowanie  zostaną  z  wolnych  środków   
z  roku  2011 . 
Zastępca  Wójta  Gminy  Alicja  Zimak  przedstawiła  prośbę  nauczycieli  i  rodziców  uczniów  
uczęszczających  do  NSP  w  Kochanówce o  poprawienie  płyty  boiska  przy  szkole .  Szkoła  nie  
ma  sali  gimnastycznej  i  możliwości  prowadzenia  zajęć  w-f  na  powietrzu . Teren  boiska  
zrobił  się  nierówny ,  powybijały  się  doły ,  zniszczyła  trawa  .  W  roku  ubiegłym  jeden   
z  rodziców  zaorał    boisko ,  teraz  trzeba  byłoby  wyrównać teren ,  posiać  trawę .  Szkoła  nie  
ma  na  to  środków  ani  możliwości  i  dlatego  władze  stowarzyszenia  prowadzącego  szkołę  
proszą  o  pomoc  w tej  sprawie .     
Przewodniczący  Komisji  Paweł  Pastuszka  poparł  wniosek .  Poinformował ,  że  do  niego  
również  mieszkańcy  zgłaszają  potrzebę  przywrócenia  boiska  do  użytkowania .  Nie  ma  na  
terenie  wsi  Krzyżanówka  i  Kochanówka  boiska  ,  gdzie  młodzież  mogłaby  pograć  w  piłkę ,   
ani  większego  placu  na  zorganizowanie  jakiejś  imprezy  plenerowej . Boisko  będzie  służyć  
ogółowi   mieszkańców –  szkole ,  młodzieży  i  dorosłym . 
Dyskutowano  nad  ewentualnym  kosztem .  Wspólnie  ustalono ,  że  kwota  5.000 zł  byłaby  
wystarczająca .  Ustalono  też ,  że  prace  trzeba  rozpocząć  jak  najszybciej  i  dobrze  byłoby aby  
wprowadzić  ten  wydatek  na  najbliższej  sesji . 
Komisja  jednogłośnie  przyjęła  wniosek  o  wprowadzenie  dodatkowej  zmiany -  wydatku   
w  kwocie  5.000 zł  na  rekultywację boiska  przy  szkole  w  Kochanówce  .    
Komisja nie wniosła  zastrzeżeń  do  proponowanych  przez  Wójta  zmian  budżetowych   
i  zaopiniowała  pozytywnie projekt  uchwały . 
2/Komisja  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  
Finansowej  Gminy  Sienno  na lata  2012-2020 .  Zmiany  wynikają  ze  zmian  wprowadzonych   
w  budżecie  gminy . 
Komisja  nie  wniosła  zastrzeżeń  i  jednogłośnie  zaopiniowała  pozytywnie  projekt   uchwały .   
3/Komisja  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej 
Powiatowi  Lipskiemu  na  przebudowę  drogi   powiatowej  w  Osówce . 
Przewodniczący  Komisji  przypomniał ,  iż  o  dofinansowaniu  przez  gminy  do modernizacji  
dróg  wypowiadał  się  Starosta  Powiatu  Lipskiego  na  sesji   i  prosił  o  zrozumienie  i  poparcie .    
Jeśli  inne  gminy  płacą ,  gmina  Sienno  nie  może  być  gorsza .   
Komisja  uznała , iż  proponowana  przez  Wójta  Gminy  kwota  dofinansowania  10.000 zł  jest  
wystarczająca . 
Komisja  nie  wniosła  zastrzeżeń  do  projektu  uchwały  i  zaopiniowała  go  pozytywnie . 
4/ Komisja  zapoznała  się  z  projektem  uchwały  w  sprawie  funduszu  sołeckiego  na  2013  rok .   
Komisja  stwierdziła ,  iż  Wójt  Gminy  nie  proponuje  utworzenia  w  2013  roku   funduszu  
sołeckiego .  Komisja  zgodziła  się   ze  stanowiskiem  Wójta   Gminy  .  Rozdrobnienie  budżetu   
gminy   na  sołectwa  uniemożliwiłoby  realizację  dużych  zadań  inwestycyjnych . 
Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały . 
Opinie  do  projektów  uchwał  zostaną  sporządzone  odrębnie  i  przedstawione  na  sesji  w dniu  
20  marca  2012  roku . 



 
Ad.3. Komisja  nie  wniosła  zastrzeżeń  do  sprawozdania  Wójta  Gminy  z  realizacji  Gminnego  
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów   Alkoholowych  w  2011  roku .   
Komisja  stwierdziła ,  iż  realizacja  wydatków  przebiegała  zgodnie  z harmonogramem  
zatwierdzonym  przez  Radę  Gminy . 
Opinia  przedstawiona  zostanie  na  sesji  w dniu  20  marca  2012  roku . 
 
Na  tym  posiedzenie  zakończono . 
 
                                                                                              Przewodniczący  Komisji 
      
                                                                                                   Paweł  Pastuszka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


